
Labdien! 

Vecpiebalgas novada pašvaldība ir saņēmusi un vispārīgi iepazinusies ar VARAM sagatavoto 

informatīvo ziņojumu par plānoto administratīvi teritoriālo reformu (ATR).  

Esmu pārliecināts, ka no reformām nav jābaidās, taču reformas ir rūpīgi jāgatavo un tās nedrīkst tikt 

veiktas pavirši un bezmērķīgi. Iepazīstoties ar ATR informatīvo ziņojumu, kā arī uzklausot VARAM 

ministra skaidrojumus par nepieciešamo reformu gan 10., gan 12.aprīļa sanāksmēs Rīgā un Gulbenē, 

ir radies secinājums, ka ir pārāk maz informācijas, pārāk daudz neatbildētu jautājumu un pretrunu, 

tāpat trūkst izsvērta pamatojuma par reāliem ieguvumiem, kurus reforma varētu sniegt 

iedzīvotājiem, tāpēc šobrīd nevaram sniegt pozitīvu atzinumu iecerētās reformas īstenošanai.  

Lai tādu sniegtu, ir jābūt pilnīgai pārliecībai par to, ka reformas rezultātā iedzīvotājiem būs būtiski 

ieguvumi, taču šobrīd par to spriest nevar. Vienlaikus uzskatu, ka diskusijas par iecerēto reformu ir 

jāturpina, tostarp nopietni izvērtējot 2.līmeņa pašvaldību izveides nepieciešamību un iespējas, tām 

deleģējot arīdzan virkni valsts funkciju, par ko līdz šim vispār nav runāts. Tikai kompleksa pieeja 

reformas sagatavošanā var radīt jēgpilnu rezultātu, kurā ieguvējiem ir jābūt iedzīvotājiem! 
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